

國立清華大學光電工程研究所 _____ 學年 _____ 學期

資格考核重複修課及參與期中期末考重複考核申請表

NTHU Institute of Photonics of Technologies ____ Academic Year ____ Semester

Qualifying Examination Course Retake and Reexamination Application

學號 Student No.		姓名 Name	
科號 Course No.		任課教師姓名 Instructor	
課名 Course Title			
<p>申請項目: Application:</p> <p><input type="checkbox"/> 重複修課考核，學分不納入畢業學分 (請一併向課務組申請重複修讀) Retake the listed course. The credits will not be counted toward the student's degree credits.</p> <p><input type="checkbox"/> 參加期中期末考重複考核 Taking only the midterm and final examinations.</p> <p>根據國立清華大學電機資訊學院光電工程研究所博士班資格考核施行細則規定，1. 必考核及第三科考核科目第一次修課未達考核標準者，可於擬重複修課考核學期加退選截止日前，向本所及課務組申請重複修課。2. 必考核科目第一次修課未達考核標準者，亦可於擬重複考核學期加退選截止日前，向本所申請參加該科期中及期末考重複考核。3. 申請重複修課或參加期中期末考重複考核者，無論是否中途退選或缺考，皆將採計該科資格考核乙次。</p> <p>According to National Tsing Hua University Institute of Photonics Technologies Regulations for Ph.D. Qualifying Examination,</p> <p>1. Those who had previously failed to meet the requirements of the required qualifying examination courses and the third qualifying examination courses can apply to the IPT office for retaking the course before the final stage of course selection.</p> <p>2. Those who had previously failed the required qualifying examination courses for the first time can apply to IPT office for retaking midterm exam and final exam.</p> <p>3. Either dropping the course, or absence from the midterm or final exam shall not be compensated for those who apply for taking or retaking the course.</p> <p>指導教授簽名(Advisor's signature) : _____ 申請人簽名(Applicant's signature) : _____</p> <p>任課老師簽名(Instructor's signature) : _____ 申請日期(Date) : _____ (Y) (M) (D)</p> <p>系所主管簽名(Director's signature) : _____</p>			

*請於申請重複考核學期加退選截止前，送至本所，否則以無效論之。

This application form is valid only when it is submitted to IPT office before the deadline of course selection.